
 

 

 

Broj:  01/5-50-1-5-49/10 

Sarajevo, 22. 3. 2010. godine 

 

Z A P I S N I K 

 49. sjednice Komisije za saobraćaj i komunikacije, 

 održane 22. 3. 2010. godine  

 

Sjednica je odrţana 22. 3. 2010., s početkom u 13,15 sati. 

 

Sjednici su prisustvovali članovi Komisije: Selim Bešlagić, Branko Dokić, Slavko Matić, 

Šemsudin Mehmedović, Husein Nanić i Mehmed Suljkanović 

Odsustvovali su: Sadik Bahtić, Ţeljko Kuzmanović i Savo Erić. 

 

Sjednici su još prisustvovali: Vlatko Drmić, savjetnik ministra  komunikacija i prometa BiH,  

Milanka Sudţum, šef Odsjeka za komunikacije u Ministarstvu komunikacija i prometa BiH, 

Marija Putica, predsjedavajuća Upravnog odbora Radio-televizije BiH, Nermin Durmo, v.d. 

generalnog direktora RTVBiH, Siniša Petrović, rukovodilac Odjela za uređenje 

radiofrekventnog spektra u Regulatornoj agenciji za komunikacije BiH, Emir Povlakić, 

rukovodilac Sektora za dozvole, digitalizaciju i kordinaciju u emitiranju Regulatorne agencije 

za komunikacije BiH, Nenad Pandurević, sekretar Komisije za vanjsku i trgovinsku politiku, 

carine, saobraćaj i komunikacije Doma naroda, Zoran Brkić, viši stručni saradnik u Sektoru 

za odnose s javnošću, i Ahmed Jalovičić, sekretar Komisije za saobraćaj i komunikacije. 

 

Sjednicom je predsjedavao Branko Dokić, predsjedavajući Komisije. 

 

Za sjednicu je predloţen sljedeći 

D N E V N I   R E D   

 

1. Usvajanje Zapisnika 48. sjednice Komisije; 

2. Razmatranje dopisa Upravnog odbora RTVBiH u vezi sa srednjetalasnim 

odašiljačem u Donjem Moštru; 

3. Tekuća pitanja: 

- Izvještaj o aktivnostima Energetske zajednice za 2009. godinu.          

 

Dnevni red usvojen je jednoglasno. 

 

Ad. 1.  Usvajanje Zapisnika 48. sjednice Komisije  

Zapisnik 48. sjednice usvojen je jednoglasno, bez primjedbi. 

 

Ad. 2.  Razmatranje dopisa Upravnog odbora RTVBiH u vezi sa srednjetalasnim  
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            odašiljačem u Donjem Moštru  

 

Predsjedavajući je dao riječ predsjedavajućoj Upravnog odbora Radio-televizije BiH Mariji 

Putici, koja je ukazala na probleme u radu i odrţavanju srednjetalasnog odašiljača u Donjem 

Moštru.  

Nakon toga otvorena rasprava je u kojoj su učestvovali svi članovi Komisije, Marija Putica, 

Nermin Durmo, Siniša Petrović, Emir Povlakić, Milanka Sudţum i Vlatko Drmić. 

 

Nakon rasprave, Komisija je jednoglasno usvojila sljedeće zaključke: 

  

1. Komisija za saobraćaj i komunikacije sugerira Upravnom odboru Radio-televizije 

BiH da, u saradnji s Vijećem ministara BiH i Regulatornom agencijom za 

komunikacije BiH, počne aktivnosti na saniranju i tehnološkom osavremenjivanju 

(digitalizaciji) MW odašiljača Donje Moštre, vodeći računa o očuvanju drţavnog 

resursa 612 MHz, s precizno utvrđenim rokovima početka i završetka aktivnosti. 

2. Traţi se od Regulatorne agencije za komunikacije BiH da u što kraćem roku dostavi 

Komisiji stav o zahtjevu Upravnog odbora Radio-televizije BiH o pitanju 

srednjetalasnog odašiljača u Donjem Moštru.  

 

Ad. 3. Tekuća pitanja 

 

- Izvještaj o aktivnostima Energetske zajednice za 2009. godinu.         

 

Komisija je primila k znanju Izvještaj o aktivnostima Energetske zajednice za 2009. godinu.  

 

Šemsudin Mehmedović zamolio je Mariju Puticu da ukratko informira članove Komisije o 

razlozima neusvajanja Statuta Korporacije javnih RTV servisa. 

Marija Putica istakla je da je usvajanje Statuta Korporacije, prije svega, interes RTVBiH, ali 

da to nije bilo moguće zbog neusklađenosti zakona o entitetskim javnim servisima sa 

Zakonom o Javnom RTV sistemu BiH. Narodna skupština Republike Srpske usvojila je 

izmjene kojima se bez njene saglasnosti imovina Radio-televizije Republike Srpske ne moţe 

prenijeti  na Korporaciju. Izmjenama Zakona o Javnom RTV servisu Federacije BiH 

predviđeno je da Federalna radio-televizija raspolaţe sa sredstvima ostvarenim od 

marketinga, što je u suprotnosti sa Zakonom o Javnom RTV sistemu BiH. Pošto je 

Prijedlogom statuta Korporacije BiH koji je sačinila ekspertna grupa BBC-a predviđeno da se 

imovina Radio-televizije Republike Srpske ne prenosi na Korporaciju, pa stoga takva 

Korporacija ne bi mogla funcionirati, RTVBiH nije mogla podrţati takav prijedlog statuta. 

 

Sjednica je zaključena u 14,45 sati. 

 

  

SEKRETAR KOMISIJE                  PREDSJEDAVAJUĆI KOMISIJE 

                   Ahmed  Jalovičić                                                    dr. Branko Dokić                     

   

 



3 
 

 

 

 

      Dostavljeno: 

      

 INDOK-u 

 a/a 


